

Second Session  
Thirty-third Parliament, 1986-87-88



Deuxième session de la  
trente-troisième législature, 1986-1987-1988

SENATE OF CANADA

SÉNAT DU CANADA

*Proceedings of the Standing  
Senate Committee on*

*Délibérations du Comité  
sénatorial permanent des*

## Legal and Constitutional Affairs

## Affaires juridiques et constitutionnelles

*Chairman:*  
The Honourable JOAN NEIMAN

*Présidente:*  
L'honorable JOAN NEIMAN

Thursday, February 25, 1988

Le jeudi 25 février 1988

**Issue No. 60**

**Fascicule n° 60**

**Sixteenth proceedings on:**

**Seizième fascicule concernant:**

Consideration of Bill C-55, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and to amend other Acts in consequence thereof; and

L'étude du Projet de loi C-55, Loi modifiant la Loi sur l'Immigration de 1976 et d'autres lois en conséquence; et

**Third proceedings on:**

**Troisième fascicule concernant:**

Consideration of the motion of the Honourable Senator Nurgitz, dated 11th February 1988 and the Message from the House of Commons dated 3rd February, 1988 relating to certain amendments to Bill C-84, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and the Criminal Code in consequence thereof

Étude de la motion de l'honorable sénateur Nurgitz, en date du 11 février 1988 et du message de la Chambre des communes en date du 3 février 1988 au sujet de certains amendements au Projet de loi C-84, Loi sur l'immigration de 1976 et apportant des modifications corrélatives au Code criminel

WITNESSES:  
(See back cover)

TÉMOINS:  
(Voir à l'endos)